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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #7
2022-02-22, 17:45
å Funq & Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Nathalie Wehlin öppnar mötet klockan 17:45.

1.2 Val av mötesordförande

Sittande Ordförande Nathalie Wehlin nominerar sig själv till mötesordföran-
de.

Mötet väljer Nathalie Wehlin till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Sittande Sekreterare David Nissolle närvarar via Zoom och är dessutom sjuk.
Ordförande Nathalie nominerar därför Kassör Daniel Karlström. Daniel god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Daniel Karlström till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Nathalie Wehlin
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Julia Osswald
Desirée Sundberg
Wilma Selander

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster.

Justeras:

David Nissolle

1 Justeras:

Wilma Selander
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Wilma Selander och David Nissolle ställer mycket tappert upp som juste-
ringspersoner.

Mötet väljer Wilma Selander & David Nissolle till justeringspersoner

Justeringsdatumet föreslås vara om två veckor, d.v.s. 8 mars, innan det påpe-
kas att styrelsen bjuder Kemistyrelsen på middag det datumet. Justeringsda-
tum sätts istället till två veckor plus en dag efter dagens möte, alltså 9 mars.

Mötet väljer den 9 mars som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Sekreterare David Nissolle berättar översiktligt om vad som diskuterades på
föregående mötet. Det diskuterades logistik kring styrelsens kommande Fin-
landsresa och Val-SM, vars datum ändrades till 23 mars med anledning av
tidigare nämnd resa. Det diskuterades även diverse planering av styrelsemid-
dagar och Ettans B-runch.

3 Uppdateringar & Månadsrapporter

Ordförande Nathalie tar ordet. Hon har en “fet” lista på saker som hon gjort
sedan senaste CNS-mötet. Det har beställts kårband, vilket är bra timing
eftersom styrelsen har blivit inbjudna till två vårbaler och en Amphioxgas-
que. Hon har även tillsammans med Andrea haft möte med Elektrostyret
och relevanta funktionärer angående uppdateringar av PM för bilen och PM
för Funq-rummet. MiT-styrelsen ska så småningom få preliminära versioner
av uppdaterade PM för godkännande innan publicering. Hur mår Nattis då?
Bra, men köttar på i plugget.

Ledamot Julia har gått på THS Train-the-trainer-utbildning. Den var bra!
Julia har även arbetat med JML-gruppens nya HBTQ-projekt och ger en
Instagram-shout out på mötet (@unifiedfieldproject!!). JML-gruppen ska även
ha ett möte inom en snar framtid, vilket hon ämnar närvara på. Hur mår
Julia? Skitbra! Men stressad. #kth

Justeras:

David Nissolle

2 Justeras:

Wilma Selander

https://www.instagram.com/unified.field.project/
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Appendix Wilma har bokat flygbiljetter inför styrelsens hemresa från Fin-
land. “Snälla swisha mig” säger Wilma, typ. Wilma har haft sina händer fulla
med B-runch, tackfest och middag med Telge Teknologsektion. Självklart har
Wilma även pluggat järnet.

Vice Andrea har också representerat på TT-middag! Hon har, som tidigare
nämnts, deltagit i diskussioner angående Funq och bilen. Andrea har börjat
planera inför verksamhetsårets sista PNS-möte och det ryktas bli en “dank
avslutning” i fru Horsmas egna ord. Hon har även hittat mallen för styrelse-
medaljerna, som har varit väldigt gömd, vilket gör alla väldigt glada.

Ledamot Dessie har reppat på TT-middag, B-runch och arbetat med att
förbereda och få ut JML:s enkät till sektionen.

Kommunikationsansvarig Johanna ska äntligen presentera exjobbet på mån-
dag! Fortsatt strul med mailen och Johanna har arbetat flitigt för att få
återvända hem till Outlook-brevlådan. Johanna har varit med på B-runch
och varit i kontakt med hotellet inför Finlandsresan. “Snälla swisha mig ock-
så” säger Johanna, typ. Det nämns också något om allmänt skitsnack med
Maskinstyrelsen, men vår kommunikationsansvarig hörs inte särskilt bra från
Zoom.

Sekreterare David är hemma krasslig och lite ledsen för att han missade
lördagens tackfest. Han fyllde år igår dessutom! David ser ut att ha det
mysigt i sin filt och skålar till kameran med ett glas som möjligtvis, men
troligtvis inte, innehåller bubbel.

Kassör Daniel öppnar äntligen munnen och berättar vad tusan som händer i
livet. Inte mycket. Daniel har också varit sjuk och var den enda medlemmen
av sitt Fø F-gäng som missade tackfesten. Daniel har självklart närvarat på
B-runch och TT-middag. Daniel har även så duktigt börjat mini-planera in-
för överlämning med nästa kassör, vem det nu blir.

Vi börjar närma oss slutet av februari, men det är fortfarande något för
tidigt för att kräva att månadens rapporter från PNS att skickas in. Andrea
planerar att påminna funktionärerna att skicka alla månadsuppdateringar
om de saknas, åtminstone de som skulle in november och framåt för att
säkerställa att man får gå på Funq.

4 Diskussion & beslutspunkter

4.1 Städning av skåp och Funq

Styrelsens skåp i Tolvan är kaos. Det hade varit skönt för oss och nästa års
styrelse om vi städar i skåpen berättar Nathalie. Detta bör göras på nästa

Justeras:

David Nissolle

3 Justeras:

Wilma Selander
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fixarkväll. Styret ska också passa på att städa i Funq-rummet och måla fär-
digt loggan på skåpet. Orbitalerna har fått vänta länge.

Nattis har även varit i kontakt med Elektrosektionens ordförande Alex Malm-
berg angående krokar i Funq. Det föreslås att varje styrelsemedlem i sektio-
nerna får sig en egen krok i rummet. PR bör också få några krokar reserverade,
förslagsvis hängs dessa upp bredvid kassaskåpet. Många av kavajerna som
hänger i Funq tillhör tidigare styrelser som klivit av sedan länge. De ska
påminnas att hämta sina kavajer, ty de slängs för att göra plats i Funq för
de nya kavajerna.

Dessie är fikaansvarig på ridskolan idag och måste lämna mötet 18:09.

Andrea frågar om vi ska passa på att köpa nya bubbelglas i samband med
skåpstädningen, då det ryktas att ett tidigare Elektrostyre tappade några av
styrelsens glas. Mötet instämmer att detta är en bra idé. Billiga glas kan med
fördel införskaffas på Ikea inför fixarkvällen. Nattis ska fråga Källarmästare
Ella när nästa fixarkväll ska hållas så styret kan börja planera inhandling.

4.2 Val SM

Denna torsdag är det PNS/valpub. Styrelsen och resten av PNS bör komma
och reppa sin post inför Val-SM. Det ska skickas ännu en påminnelse till PNS
att dyka upp på torsdag. Johanna ska öppna en frågestund på Instagram för
nyfikna kandidater.

Eventet för SM har postats och kallelsen är uppe. Anmälan för mat ska
lösas och ett Årets Kamrat-formulär ska skapas för publicering på Face-
book/Instagram.

Nathalie föreslår att styrelen skriver en proposition inför SM angående sek-
tionens skyddsombud. Eftersom THS har valt att ge utbildningar för skydds-
ombud under januari/februari bör sektionens skyddsombud sitta under ka-
lenderår istället för verksamhetsår. Just nu är det ledamot med JML-ansvar
som har ansvaret som skyddsombud, men ansvaret bör ligga på ordförande
för JML-gruppen istället. Sektionens JML-ordförande väljs för närvarande på
Val-SM men detta kan komma att ändras om JML-ordförande istället ska sit-
ta januari-december. Detta är en logisk verksamhetsperiod tycker Nathalie,
eftersom resten av JML-gruppen kliver på i januari. Mötet håller med. Julia
och Nathalie planerar att ta upp förslaget med nuvarande JML-ordförande
You. På tal om JML noterar Andrea att JML-ordförande inte sitter i PNS
enligt reglementet. Det visar sig att ordförande för JML-gruppen inte nämns
alls i reglementet. Detta är märkligt eftersom styrelsen 19/20 röstade igenom
en proposition angående denna post. Det kan ha varit en miss av tidigare
styrelse att uppdatera reglementet. Styrelsen ska undersöka vidare.

Justeras:

David Nissolle

4 Justeras:

Wilma Selander
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Mötet diskuterar även vilka som ska vara rösträknare på SM och ska se till
att medlemslistan är uppdaterad inför mötet. Styrelsen känner sig taggad
och redo inför vårt sista sektionsmöte tillsammans. “Fan va skönt” utbrister
Johanna.

4.3 Lokal Funq

Lokal är bokad! Det föreslås att alla deltagare för att sedan
i en så kallad Styret ska spika

datum för att kötta resten av Funq-planeringen i Tolvan. Mötet diskuterar
om man även ska ha en brunch1 morgonen efter. Julia har glömt vilket tema
som bestämdes på senaste mötet. Det är ju så klart påminner Nattis
så snällt.

5 Övriga frågor

Julia har uppdateringar angående brodering av styrelsekavajerna. Styret har
varit något sega med att brodera kavajerna som inskaffades i början av verk-
samhetsåret. Julia har varit i kontakt med personen som skulle fixa detta
åt oss. Brodyrerna går att fixa inför SM, men Julia tycker det är en stor
summa att betala nu när vi närmar oss slutet av verksamhetsåret och snart
kliver av. Det kan ses som slösaktigt att betala flera tusenlappar bara för att
få använda kavajerna på endast ett SM. Mer värt att skaffa exempelvis tyg-
påsar eller annat merch med pengarna som finns. Strumpor är en möjlighet
föreslår Nathalie. Mäktigt, tycker folket på Zoom.

Andrea har sett att det finns en alumnsida på sektionens webbsida. Den-
na sida innehåller endast ett formulär för sektionens 10 års-jubel som var
2018. Den är gammal och nuvarande styrelse har inte ens tillgång till detta
formulär. Styrelsen bör arbeta med att göra om sidan och förbättra alumni-
kontakten. Dessutom hade det varit roligt att få kontakt med tidigare styrel-
ser. Johanna nämner att sektionen har en Facebook-grupp som för tillfället
är ganska död. Denna skulle kunna göras om till en alumnigrupp. Alternativt
skapas en helt ny Facebook-grupp för MedTek-alumner. Utmaningen skulle
i så fall vara att tillräckligt många intresserade alumner går med i denna.
Det är bra att vi fortsätter tänka på detta inför nästa CNS tycker Nathalie.
Styrelsen har ju trots allt skrivit om alumniverksamhet i verksamhetsplanen.

Styrelsen inväntar svar från Kemisektionen angående vår inbjudan till sty-
relsemiddag i Tolvan. Andrea jobbar effektivt och bokar Tolvan den 8 mars
under mötet. Julia föreslår underhavstema till mötets stora glädje.

1Brunq

Justeras:

David Nissolle

5 Justeras:

Wilma Selander
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6 Nästkommande möte

Mötet bestämmer att nästa möte skall hållas den 6 mars i Tolvan.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Nathalie Wehlin förklarar mötet avslutat klockan 19:00.

Vid protokollet Justeras

Daniel Karlström
Kassör
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Nathalie Wehlin
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

David Nissolle

6 Justeras:

Wilma Selander
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